
Protokoll fra medlemsmøte 06.02.25 
 
Antall fremmøtende medlemmer: 31 
 
Temaet for dagens møte var behandlingen av skolebehovsplanen.  
 
Leder Helge Stapnes åpnet møtet. En god meningsmåling satte en god stemning i starten av 
møtet.  
 
Møtet ble vedtatt lukket for pressen.  
 
Ida og Kenneth la fram bystyregruppas innstilling i saken. Innstillingen er å støtte punkt nummer 
5-11 i kommunedirektørens innstilling. Det betyr da at man kun er åpen for å legge ned 
Lindebøskauen skole. Øvrige forslag til nedleggelser i saken (punkt 1-4) støttes ikke.  
 
Det ble åpnet for debatt.  
 
Det ble i debatten lagt fram følgende alternative forslag:  
1. Kristiansand Arbeiderparti støtter kommunedirektørens forslag til skolebehovsplan. 

Forslagsstiller: Tore Mydland. 
2. Kristiansand Arbeiderparti ønsker ikke å nedlegge noen skoler. Forslagsstiller: Cay 

Nordhaug. 
3. Bystyret får mandat til å sikre at en nedlagt skole ikke skal erstattes av en konkurrerende 

virksomhet, som privat skole. Forslagsstiller: Axel Gjellestad. 
 
Medlemsmøtet vedtok følgende:  
 
Forslag nummer 1 falt, med 30 mot 1 stemme.  
 
Forslag nummer 2 ble satt opp mot innstillingen fra bystyregruppa. Bystyregruppas innstilling 
ble vedtatt med 16 mot 14 stemmer.  
 
Forslag 3 ble enstemmig vedtatt.  
 
 
 
 
Kristiansand, 06.02.25 
 
 
Tore Mydland 
referent 


